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Oppsummering av høringsuttalelser  
- andre høringsperiode og begrenset høring tverrakser 
 
Forslag til områderegulering for Stabekk sentrum, i to alternativer, har vært på høring/ 
offentlig ettersyn i perioden 4.5. til 23.6.2017, og en del av planen har vært på begrenset 
høring til berørte parter i perioden 10.11 til 24.11.2017. 
 
Kommunen har mottatt følgende uttalelser: 
1. 5 fra overordnede myndigheter.  
2. 6 fra velforeninger og organisasjoner. 
3. 8 fra Senterforeningen og næringsdrivende på Stabekk. 
4. 5 fra grunneiere innenfor planområdet. 
5. 2 fra naboer. 
 
I tillegg ble det mottatt 6 uttalelser under den begrensede høringen. 
 
Akershus Fylkeskommune og Bane NOR har innsigelser til planforslaget. Innsigelsene gjelder 
vern av kulturminner, reguleringsformål og utforming av arealer langs jernbanen. 
 
Hovedtemaer som går igjen i uttalelsene er parkeringsdekning og fortetting (høyder,  hvor det 
skal fortettes og bevaring av kulturminner).    
 
Under følger en punktvis oppsummering av uttalelsene. Det vises også til uttalelsene avgitt 
under forrige høring, se oppsummering i jpostID 16/144181.  
 
 
Fra overordnede myndigheter 
1. Fylkesmannen i Oslo og 

Akershus, jpostID 
17/118731 

Fylkesmannen har ingen konkrete merknader. 
 
 

2. Akershus Fylkeskommune, 
jpostID 17/145666 og brev 
dokument 3886439. 

Fylkesutvalget behandlet forslag til regulering i møte 6.6.16, 
og vedtok da innsigelse mot:  
1. Høyde på nybygg i Svingen, mellom Stabækhøi og Nedre 

Reberg gård. 
2. Riving av Stabekkroa og landhandelen. 

 
Fylkesrådmannen uttaler: 
a. Innsigelsen opprettholdes for alternativet med riving av 

Stabekkroa og bokhandelen. 
b. Innsigelsen opprettholdes for høyder på nybygg i 

Svingen da hensynet til det verneverdige miljøet ikke er 
tilstrekkelig ivaretatt.  

c. Innsigelsen mot riving pkt a. er imøtekommet i 
alternativ for felt S13, der byggene foreslås regulert til 
bevaring.  

d. Til alternativ for felt oP: Ved flytting av de to villaene bør 
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kulturminnenene sikres med best mulig sammenheng 
med eksisterende hager, og plasseres slik at de får mest 
mulig lys og rom rundt seg. Byggehøyder bør vurderes 
nøye, og eventuelt begrenses. 

e. Fylkesrådmannen mener planforslagene legger til rette 
for betydelig fortetting i Stabekk sentrum, og mener 
planen vil bidra til å nå målene i RP-ATP. 

f. Planen legger ikke til rette for særskilte tiltak for 
bussfremkommelighet. 

g. Fylkesrådmannen slutter seg til Statens Vegvesen sin 
vurdering mht valg av sykkelløsning. 

h. Det bør inntas rekkefølgekrav slik at ombygging av 
veianlegget først kan finne sted når ny tverrløsning E18 er 
på plass. 

i. Nye normtall for parkering i ny kommuneplan bør 
innarbeides dersom de blir vedtatt. 

j. Hensynet til barn og unge synes godt ivaretatt. Dersom 
foreslått park i alternativ 1 blir omdisponert til 
sentrumsformål, bør det sees nærmere på mulighetene 
for et parkareal et annet sted i eller i nær Stabekk 
sentrum. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Det har vært avholdt dialogmøte mellom Akershus 
Fylkeskommune og rådmannen 20.11.2017, med 
etterfølgende korrespondanse. Det er ikke oppnådd enighet, 
slik at innsigelsen gjelder.  
 
Til a-c: Tas til etterretning. Innsigelsene må løses før endelig 
vedtak i kommunestyret. 
Til d: Utvikling av kvartalet og hensyn til kulturminnene må 
vurderes nærmere i detaljregulering. Rådmannens syn er at 
dette alternativet ikke er så godt som hovedalternativet når 
det gjelder ivaretakelse av de to villaene i sammenheng med 
hagene. 
Til e: Tas til orientering. 
Til f: Se rådmannens kommentarer til Ruter. 
Til g: Se rådmannens kommentarer til Statens Vegvesen. 
Til h: Om det er nødvendig vil rekkefølge i forhold til 
Bærumsdiagonalen kunne settes i detaljregulering for 
samferdselsanlegg. 
Til i: Se rådmannens vurdering i kapitlet om parkering i del 2 – 
mer om saken. 
Til j: Mulighetene for park er vurdert, og rådmannens 
anbefaling er en stor park (Benkowparken). 
 

3. Statens Vegvesen, jpostID 
17/138668 og 17/246040 

a. Mange av SVAs tidligere innspill er tatt inn i planforslaget. 
b. For å sikre bussens fremkommelighet forutsetter SVA at 

diagonalen til Gjønnes er tatt i bruk før ombyggingen av 
gatenettet i Stabekk sentrum. 

c. For utbygginger som berører riks- og fylkesveinettet må 
tiltakshaver utarbeide en teknisk plan som grunnlag for 
detaljreguleringen. Grunnlag skal være SVAs håndbok 
R700 «Tegningsgrunnlag». 

d. Sykkelløsning alternativ 3 er mest ønsket fra SVA. 
e. Parkeringsnorm: SVA ser det som svært uheldig med 

omdefinering av Stabekk til B-område. De mener at dette 
klart er i strid med kommuneplanens miljømål, og 
forutsetter parkeringsnormen i revidert forslag til 
kommuneplan benyttes. 

f. Til begrenset høring tverrakser har SVA uttalt at hele 
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sidearealet langs Gamle Drammensvei må vises som 
offentlig fortau, og at gangfelt mm vises i byggeplan. 

 
Rådmannens kommentarer: 
Til a: Tas til orientering. 
Til b: Se rådmannens svar til AfK pkt. h. 
Til c: Krav om byggeplan og gjennomføringsplan er tatt inn i 
bestemmelsene §§ 20 og 21. 
Til d: Er imøtekommet. 
Til e: Stabekk opprettholdes som A-område i rådmannens 
forslag. Norm er satt i samsvar med gjeldende kommuneplan. 
Rådmannen mener dette er riktig med bakgrunn i at hele 
planarbeidet har foregått etter føringene i gjeldende 
kommuneplan, og ikke etter forslag til ny KP, som heller ikke 
er endelig vedtatt. I henhold til planutvalgets vedtak har 
rådmannen også utarbeidet forslag til høyere 
parkeringsdekning enn gjeldende kommuneplan, se 
alternative bestemmelser. 
Til f: Er imøtekommet ved at plankartet er endret. 
 

4. Bane NOR, jpostID 
17/144178 

Bane NOR fremmer innsigelse på følgende punkter: 
1. Bane NOR kan ikke akseptere parkformål for felt oP2/oP. 
2. Det kan ikke settes bestemmelser til felt oJ1 og oP2/oP 

som setter begrensninger for dagens og fremtidig bruk. 
3. Bestemmelsene om prinsipplan for offentlige rom må tas 

ut eller endres. 
4. Hensynssone over heishuset kreves justert. 
5. Gangbru bør først reguleres når det er gjort tilstrekkelige 

forhåndsutredninger. 
 

Bane NOR uttaler også: 
a. Etterlyser en tettere dialog med kommunen. 
b. Er positive til at det legges opp til en fortetting og 

utvikling av Stabekk sentrum. 
c. Positivt at god fremkommelighet for gående og syklende 

er prioritert. 
d. Vesentlig at det ivaretas tilstrekkelig areal som gir 

handlingsrom til fremtidig utvikling av jernbanen og 
knutepunktet. 

e. Sett ut i fra etterspørsel er det i dag behov for alle Bane 
NORs parkeringsplasser ved Stabekk stasjon. 

f. Nytt sykkelhotell er positivt, plassering må skje i samråd 
med Bane NOR. 

g. Parkareal er en kommunal oppgave som kommunen må 
løse på eget areal. Jernbanens arealer egner seg ikke til 
dette formålet. 

h. Bane NOR krever at illustrasjonsplan for byrom på en 
hensiktsmessig måte legges ut til offentlig ettersyn eller 
tas ut som styrende dokument som berører jernbanens 
interesser og arealer. 

i. Er kristiske til overflateparkering for forretningene på 
torget.  

j. Bane NOR ønsker ikke oppheving av eiendomsgrenser. 
k. Bane NOR Eiendom mener at alternativ 2 i størst grad 

legger til rette for ønsket fortetting rundt knutepunktet. 
l. Det er ikke ønskelig med bevaring av godshuset/ 

lagerbygningen. 
 
Rådmannens kommentarer: 
Det har vært avholdt dialogmøte mellom Bane NOR og 
rådmannen 6.11.2017, der det ble enighet om endringer og at 
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innsigelsen trekkes. 
Til 1-4: Innsigelsen imøtekommes ved at formål og 
bestemmelser endres som avtalt i møte med Bane NOR. 
Til 5: Bestemmelsesområde for gangbru tas ut av plankartet 
for å imøtekomme Bane NOR. 
Til a-c: Tas til orientering. 
Til d: Ivaretas ved formål i plankartet. 
Til e: Innfartsparkeringsplassene opprettholdes. 
Til f: Tas til orientering. 
Til g: Historisk sett har arealet rundt Stabekk stasjon vært en 
jernbanepark. Rådmannens syn er at den nye stasjonen har 
høy kvalitet arkitektonisk og kunstnerisk, men at 
stasjonsarealene inntil burde ha en grønnere og mer 
parkmessig opparbeiding, og ikke asfaltflater for parkering.  
Til h: Er imøtekommet ved at bestemmelsen er endret slik at 
det er prinsippene i illustrasjonsplanen som skal følges. 
Til i: Rådmannen har foreslått at kun parkeringsplassene 
ytterst mot Gamle Drammensvei kan beholdes. Dette er 
kommunalt areal, og kommunen kan dermed til enhver tid 
vurdere om parkeringsplassene er nødvendige av hensyn til 
handelen på Stabekk.  
Til j: Imøtekommes. Oppheving av eiendomsgrenser tas ut av 
plankartet. 
Til k. Tas til orientering. 
Til l: Rådmannens vurdering er at godshuset har en verneverdi 
som del av stasjonsmiljøet og anbefaler den derfor vernet. 
Det er kommunens oppgave å verne bygg med nasjonal-, 
regional og lokal verdi.  
 

5. Ruter, jpostID 17/138668 1. Høy utnyttelse på Stabekk er riktig ut fra hensynet til 
samordnet areal- og transportplanlegging. 

2. Busstraséen gjennom Stabekk er blant de viktigste 
busstraséene i Bærum. 

3. Veibredde som vist i planen er tilstrekkelig for bussene. 
4. Det er ikke sikret god og forutsigbar fremkommelighet for 

bussen, hverken ved kollektivfelt eller begrenset 
gjennomgangstrafikk. 

5. Ber om hastighet 50 km/t som i dag (ikke 30 km/t som 
foreslått), eventuelt 40 km/t som et kompromiss. 

 
Rådmannens kommentarer: 
Til 1 og 2: Tas til orientering. 
Til 3: Veibredden er sikret i plankartet, tegnet i 
illustrasjonsplan for byrom, og skal følges opp i etterfølgende 
detaljregulering for samferdselsanlegg. 
Til 4: Sikring av fremkommeligheten for bussen er en oppgave 
som går langt utover denne områdereguleringen. 
Bærumsdiagonalen fra Strand til Gjønnes vil ha stor 
betydning. Det er ikke plass til kollektivfelt gjennom Stabekk 
sentrum. Rådmannen foreslår tiltak for å redusere 
privatbilismen som kan gjennomføres i planen: Å bedre 
forholdene for gående og syklende og en strengere 
parkeringsnorm enn dagens.  
Til 5: Rådmannens syn er at av hensyn til Stabekk som 
sentrumsområde, der gående og byliv må prioriteres høyest, 
bør fartsgrensen senkes til 30 km/t. Tiden bussen vil tape på 
de ca 500 metrene der fartsgrensen foreslås senket, dreier seg 
etter rådmannens beregning maksimalt om 9 sekunder da 
bussen uansett må senke farten i Svingen og til de to 
busstoppene. Det gjøres for ordens skyld oppmerksom på at 
fartsgrenser ikke bestemmes i reguleringsplan, så forslaget 



 

  Side 5 av 13 

rettes til veimyndigheten. 
 

 
Fra velforeninger og organisasjoner  
6. Vestre Stabekk Vel, 

jpostID 17/144511 

Veforeningen foreslår følgende i sin «samordnede plan»:  
1. Ønsker urbant jordskifte 
2. Foreslår 820 nye boliger  
3. Ny, stor barnehage i Storengveien 
4. 60 ungdomshybler 
5. 25 seniorleiligheter 
6. Øker antall parkeringsplasser 
7. Verner det historiske stasjonstunet 
8. Stor sentrumspark 
9. Bærumsmuseum i våningshuset til Østre Stabekk 
10. Tar vare på Stabekk særpreg 
11. Forutsetter plansmie i det videre arbeidet 

 
Rådmannens kommentarer: 
Til 1: Viser til eget notat fra kommuneadvokaten om urbant 
jordskifte, dokument 3854145. 
Til 2: I forslaget fra Vestre Stabekk vel er det foreslått 
utbygging utenfor planområdet, langs Kveldsroveien og 
Professor Kohts vei. Tallene er derfor ikke sammenlignbare, 
men rådmannen er klar over at det kommer til å skje 
fortetting i områder i gangavstand fra Stabekk sentrum. 
Til 3: Tomt til barnehage er også vurdert av rådmannen.  
Til 4. og 5: Områdereguleringen definerer ikke hvor leiligheter 
for ulike aldersgrupper skal være, men stiller krav til en andel 
små leiligheter i bestemmelsene. Sammensetningen av 
størrelse må sees på i detaljreguleringene. 
Til 6: Se rådmannens vurdering av parkering kap. 10. 
Til 7: Se rådmannens vurdering av kulturminner i Del 2 – mer 
om saken kap. 10 og rådmannens anbefaling kap. 11. 
Til 8: Parken som foreslås er gårdsrommet til Stabekkhuset – 
som er uteareal og parkering for allerede eksisterende boliger. 
Rådmannen kan ikke se hvordan krav til eksisterende boliger 
kan oppfylles ved denne løsningen. 
Til 9:  Foreslåtte områderegulering er ikke i veien for en slik idé 
da kvartalet reguleres til sentrumsformål, som også kan 
inneholde museum. 
Til 10: Rådmannen har samme intensjon med sitt forslag. 
Til 11: Rådmannen har valgt andre former for medvirkning i 
dette planarbeidet, medvirkning som etter rådmannens syn er 
mer hensiktsmessig for en slik type plan enn en plansmie. 

 
7. Naturvernforbundet i 

Bærum, jpostID 
17/137215 

 Innspillet gjelder den ubebygde tomten i Storengveien, 
som ligger utenfor planområdet, og som i 
kommuneplanens arealdel er foreslått til hensynssone 
grønnstruktur. 

 Naturvernforbundet støtter Rådmannens vurdering i 
forslaget til kommuneplan. 

 Innenfor reguleringen av Stabekk sentrum bør det lille 
som er er igjen av grønt taes vare på. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Arealet i Storengveien ligger utenfor planområdet. Det vises 
ellers til rådmannens redegjørelse for blågrønn struktur i Del 2 
– mer om saken kap. 10. 
 

8. Fortidsminneforeningen 
Oslo og Akershus, jpostID 

1. Påpeker at Stabekk er det eneste tettstedet i Bærum som 
har hoveddelen av sin historiske sentrumsbebyggelse 



 

  Side 6 av 13 

17/145825 
 

intakt.  
2. Påpeker at det er av stor betydning av Østre Stabekk, 

stasjonen, Stabekk kro, bokhandelen og Stabekkhuset 
bevares som et stedegent miljø. 

3. Er tilfreds med utadrettede funksjoner på gateplan og 
boliger over. 

4. Mener at tillatte høyder på ny bebyggelse skal angis som 
makshøyde for hvert felt, og ikke høyere enn tre etasjer i 
tilknytning til eller vis-a-vis bebyggelse med verneverdi. 

5. Ser positivt på snarveier og reduksjon i kjøreveibredden. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Til pkt. 1: Tas til etterretning. 
Til pkt. 2: Tas til etterretning. 
Til pkt. 3: Tas til orientering. 
Til pkt: 4: Tas til orientering. Av hensyn til fortetting har 
rådmannen vurdert at noe større høyder er akseptabelt. 
Høydene vil bli konkret fastsatt i detaljreguleringene. 
 

9. Funksjonshemmedes Råd, 
jpostID 17/108955 

Rådet påpeker at det bør være universell utforming, og at 
fortau på nedre Stabekk heves 10-20 cm for trinnfri atkomst 
til butikkene. 

 
Rådmannens kommentarer: 
Kravene i TEK17 gjelder. Eksakt utforming av fortau vil bli 
konkretisert på et senere tidpspunkt. 

 
10. Asker og Bærum handels- 

og servicebedrifters 
forening, jpostID 
17/233064 

Foreningen påpeker: 
1. Forretningene må kunne overleve i sentrum. 
2. Sentrumsutviklingen må imøtekomme kundenes 

forventninger til tilgjengelighet, dvs god biltilgjengelighet 
og god offentlig transport. 

3. Netthandel vil utfordre fysisk handel i sentrum. 
4. Må gjøre sentrum enda mer attraktivt. 
5. Områdene utenfor sentrum er i dag handelsvinnerne. 
 
Rådmannens kommentarer: 
Til pkt 1: Rådmannen tilrettelegges for økt handelsareal. 
Til pkt 2: Stabekk har svært god kollektivtilgjengelighet. 
Biltilgjengeligheten og parkering er et hovedtema i saken – se 
Del 2 – mer om saken kap 10. 
Til pkt 3: Netthandel er en del av en større diskusjon, som 
områdereguleringen ikke har diskutert særskilt. 
Til pkt 4: Områdereguleringen har stort fokus på å gjøre 
sentrum mer attraktivt i form av møteplasser og 
grønnstruktur, som igjen vil gagne handelsstanden. 
Til pkt 5: Tas til orientering. 
 

 
 
Fra senterforeningen og næringsdrivende 
11. Stabekk Senterforeningen, 

jpostID 17/144356 og 
17/248239 

1. Svært skuffet over at ikke kapasiteten på dagens 
forretningsparkering opprettholdes. 

2. Positive til bedre tilrettelegging for gående og syklende, 
og til generell oppgradering av offentlige arealer. 

3. Svært bekymret for lav parkeringsdekning, mener det vil 
ødelegge for handelen, gi butikkdød og handelslekkasjer 
til områder med god parkeringsdekning, som CC Vest, 
Sandvika Storsenter, Bekkestua m fl. 

4. 50-100 % av handelen genereres fra kunder som kommer 
i bil. 



 

  Side 7 av 13 

5. Ønsker opprettholdelse av dagens parkeringsdekning, og 
uansett at dagens overflateparkering sikres inntil annen 
underjordisk parkering er etablert. 

6. Til begrenset høring tverrakser har Senterforeningen 
uttalt at  parkeringskapasitet som i dag er et behov, og at 
illustrasjonene nå viser at overflateparkering er fjernet 
uten at den er erstattet. Ønsker at dagens 
overflateparkering beholdes. Mener at endring av formål 
for tverrakser burde vært varslet alle. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Til pkt 1-2: Tas til oreintering. 
Til pkt 3-5: Rådmannen viser til redegjørelsen om parkering, 
Del 2 – mer om saken kap 10. Rådmannen gjør oppmerksom 
på at parkeringsnormen ikke har tilbakevirkende kraft, og vil 
først slå inn ved søknad om tiltak. Det innebærer at dagens 
parkering kan opprettholdes inntil gjennomføring. Nye tiltak 
må løse sin parkering i parkeringskjellere. Rådmannen 
foreslår et tillegg til parkering som ikke er i dag, nemlig 
mulighet for noe kantparkering langs gatene. 
Pkt 6: Se rådmannens svar til DLA Piper/ Stabekkhusene mht 
varsling. 
 

12. Teppeforum AS, jpostID 
17/145907 

 Flyttet butikken hit for halvannet år siden pga strenge 
parkeringsreguleringer i byen.  

 Dersom planen blir gjennomført risikerer forretningen å 
legge ned driften pga. utilgjengelighet. 

 Ønsker økt parkeringsdekning i takt med økt bebyggelse. 
 

Rådmannens kommentarer:  
Rådmannen viser til redegjørelsen om parkering, Del 2 – mer 
om saken kap 10. 
 

13. Bolina AS, jpostID 
17/144350 

 Avhengige av kunder utenfor lokalmiljøet. 
 95-100 % av omsetningen fra kunder som kommer med 

bil. 
 Dersom forslaget blir gjennomført må butikken flytte 

eller legge ned. 
 Ønsker å beholde dagens parkeringkapasitet. 

 
Rådmannens kommentarer: 
Rådmannen viser til redegjørelsen om parkering, Del 2 – mer 
om saken kap 10. 
 

14. Stabekk Optiske AS, 
jpostID 17/150185 

 Henstiller om å ivareta parkeringsmuligheter på Nedre 
Stabekk. 

 Mener at det ikke er tatt hensyn til Stabekkbutikkenes 
behov for overlevelse. 

 Ber om at kommunen endre planen og beholder dagens 
parkeringsmuligheter. 

 Det er mange fine, grønne plasser rundt Stabekk, ser ikke 
behov for flere her. Parkeringstilgjengelighet er det 
viktigste. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Rådmannen viser til redegjørelsen om parkering, Del 2 – mer 
om saken kap 10. 
 

15. Boneco AS, jpostID 
17/146747 

 Det er små, særegne forretninger med fagkunnskap på 
Stabekk, som har en stor andel tilreisende kunder. 

 Forretningene er avhengig av et større kundegrunnlag 
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enn de som bor i sykkel- og gangavstand. 
 Omlag 50 % av omsetning kommer fra tilreisende med bil. 
 Sannsynligvis behov for flere, og ikke færre, 

parkeringsplasser. 
 Uten parkering blir Stabekk et lite attraktivt sted. 
 Å fjerne parkeringsplasser er å ikke tilrettelegge for 

handels- og servicetilbud. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Rådmannen viser til redegjørelsen om parkering, Del 2 – mer 
om saken kap 10. 
 

16. Stabekk 
nevrokiropraktiske klinikk, 
jpostID 17/145494 

 Ekstremt viktig for bedriften med lett tilgjengelige 
parkeringsplasser. 

 De fleste pasientene kommer med bil. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Rådmannen viser til redegjørelsen om parkering, Del 2 – mer 
om saken kap 10. 
 

17. Gullsmedmesteren på 
Stabekk 

 Man kan ikke redusere antall overflateparkeringsplasser 
før man har erstattet disse med gode alternativer som for 
eksempel parkering under bakkeplan.  

 Dersom planen blir gjnnomført vil forretningen måtte 
legge ned. Dette vil ha store konsekvenser for mange 
fornøyde kunder og et levende Stabekk sentrum. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Rådmannen viser til redegjørelsen om parkering, Del 2 – mer 
om saken kap 10. 

 
 
Fra grunneiere innenfor planområdet 
18. Ark MNAL Inge Lødner 
(for grunneier felt oP/ S15), 
jpostID 17/139173 og jpostID 
17/249070 

1. Positivt at rådmannen legger ut alternative forslag på 
høring før ny behandling.  

2. Alternativ 2 (utbygging felt oP og lommeparkplan) 
oppfyller langt bedre intensjonen om en bymessig 
karakter for utviklingen av Stabekk sentrum. Alternativet 
stiller krav om et mangfold av uformelle møteplasser i 
forbindelse med Gamle Drammensveis forvandling til 
gate gjennom Stabekk. Detaljplanene for de enkelte 
eiendommer vil avsløre mangfoldet. 

3. Alternativ 2 åpner for en noe høyere utnyttelse enn 
alternativ 1. Vi mener planområdet tåler det. 

4. Til felt S15 (alternativ for felt oP): Tilfredsstillende med en 
åpning for bebyggelse. Er uenig i bevaring av husene på 
tomten, og mener at gevinsten for Stabekk som helhet vil 
overstige «tapet» av boligene ved en fjerning av disse. 
Påpeker at det røde huset allerede har vært flyttet en 
gang og dermed aldri har vært del av et etablert miljø på 
nedre Stabekk. En flytting av det hvite huset vil fremstå 
som meningsløst. 

5. Til begrenset høring tverrakser uttales at 
illustrasjonsplanene for byrom er urealistiske, svært 
ambisiøse og kostbare. Planalternativ 2 
«lommeparkplanen» kan fungere. Parkeringsdekningen 
er uklar. 

 
Rådmannens kommentarer: 
Til pkt 1-3: Innspillet tas til etterretning, og alternativ for felt 
oP vil følge til 2. gangsbehandling. 



 

  Side 9 av 13 

Til pkt 4: Når det gjelder de to bygningene innenfor felt S15 er 
disse i dag regulert til spesialområde bevaring. Bygningene er 
fra den tidlige villabebyggelsen fra den første utbyggingen av 
Stabekk sentrum etter jernbanen kom (ca 1905), og er vurdert 
å ha en verneverdi som gjør at de fortsatt bør tas vare på, se 
stedsanalysen side 9-11. 
Til pkt 5: Synspunktene tas til orientering. 
 

19. R21 Arkitekter 
(for grunneier Nyveien 30 og 
Gamle Ringeriksvei 1),  
jpostID 17/144539 og 
18/26193 

1. Mener at planen ikke klarer å innfri ambisjonene om et 
levende nærsentrum uten å åpne opp for en mer 
omfattende utbygging. 

2. Å fjerne én etasje av Gamle Ringeriksvei 1 vil gjøre at 
prosjektet blir så marginalt at det nødig blir gjennomført i 
nær framtid. Tomten er vanskelig og krever komplekse 
arbeider i grunnen. Kostnaden må fordeles på faktisk 
salgbare arealer. Prosjektet er svært viktig for å binde 
sammen øvre og nedre Stabekk. 

3. Forslagsstiller insisterer politikerne om å ha en ambisjon 
for hva Stabekk skal være og handle etter det. Her er en 
enorm mulighet til å lage et fantastisk tett og intimt 
nærsentrum med umiddelbar nærhet tog, buss og 
attraktive grøntområder.  
 

Rådmannens kommentarer: 
Til pkt 1: Tas til orientering. 
Til pkt 2. Planforslagene legger til rette for et lokalsenter der 
store deler av den verneverdige bebyggelsen vernes og legger 
premisser for ny bebyggelse ved blant annet begrensede 
høyder. Dette gjelder også Gamle Drammensvei 1, som ligger 
mellom to verneverdige bygninger.  
 

20. Leif, Jan og Sabrina 
Gundersen 

(grunneier felt S13),  
jpostID 17/ 147208  

1. Støtter utbygging ved stasjonen, felt S13. 
2. Viktig at områdeplanen legger opp til utbygging rundt 

stasjonen for å ivareta de politiske føringene om 
knutepunktsfortetting. Samtidig viktig for å kunne legge 
til rette for et levende miljø på stasjonstorget. 

3. Grunneier har hatt felles samtaler med Stabekkhusene AS 
og Bane NOR/ Rom Eiendom med tanke på felles utvikling 
av felt S13 og Stasjonsområdet. 

4. Bevaring av Stabekkroa og bokhandelen bør skrinlegges. 
Bevaring her er et hinder for å kunne styrke området 
rundt stasjonstorget og få en god knutepunktsfortetting. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Innspillet er ivaretatt i rådmannens hovedalternativ.  
Se også kommentarer til fellesinnspill med Stabekkhusene, 
under. 
 

21. Advokatfirma DLA Piper 
på vegne av grunneiere 
felt S13 jpostID 17/237900 

 

1. Skeptiske til prosessen og rekkefølgen. 
2. Mener at at vesentlig planfaglige tema først fremkommer 

etter at de formelle medvirkningsprosessene er 
gjennomført og planforslaget nærmest er 
ferdigbehandlet, og er svært uheldig og sannsynligvis i 
strid med plan- og bygningsloven. 

3. Mener at illustrasjonene ikke følger opp 
områdereguleringen, og at det legges opp til løsninger 
med et kostnadsnivå som ikke vil kunne finansieres 
gjennom utbyggingspotensialet. 

4. Mener at riving av «bokhandelen» og «kroa» er eneste 
realistiske alternativ dersom man ønsker at 
Stasjonstorget skal bli en urban møteplass og for å få til et 
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underjordisk parkering i området. 
5. Det er ikke plass til, eller ønskelig, å bygge mellom 

kulturminnene og veien, som har vært vist i illustrasjonen 
for «parkplanen». 

6. Dersom det ikke blir mulig å bygge ut felt S13, kan det 
ikke påregnes kostnadsbidrag til offentlig infrastruktur fra 
disse grunneierne. 

7. Påpeker diverse forhold i illustrasjonsplanene som ikke er 
i samsvar med plankartene. 

 
Rådmannens kommentarer: 
Til 1: Planprosessen er fulgt ihht plan- og bygningsloven, men 
med større grad av medvirkning enn lovens minstekrav. Her 
har alle vært gitt større mulighet til å delta i prosessen enn 
det som tidligere har vært vanlig. Det har ikke vært mulig i 
denne prosessen å utarbeide illustrasjoner før byrom før de to 
prinsipielle løsningene har vært behandlet og vært på høring.  
Til 2: De vesentlige planfaglige temaene er beskrevet allerede 
i planprogrammet, og har vært fulgt opp videre gjennom to 1. 
gangsbehandlinger og vært gjenstand for høring flere ganger. 
Planforslaget skal nå endelig behandles i planutvalget, 
formannsskapet og kommunestyret. 
Til 3: Illustrasjonene følger områdereguleringen. Tiltakene er 
kostnadsberegnet for at det skal være mulig å forhandle om 
utbyggingsavtaler. 
Til 4: Tas til etterretning. 
Til 5: Tas til etterretning. Det er kun utarbeidet to alternativer, 
og vil ikke blir utarbeidet en »mellomløsning». 
Til 6: Tas til orientering. 
Til 7: Illustrasjonsplan for byrom og plankartene var ikke 
ferdige på tidspunkt for informasjonsmøtet, og er bearbeidet 
frem til 2. gangsbehandling innenfor rammene av det som har 
vært på høring. Det skal være samsvar mellom tegningene. 
Det er plankartene som er juridisk bindende, illustrasjonene 
viser prinsipper som skal følges opp i senere 
detaljreguleringer. 
 

22. Advokatfirma DLA Piper 
på vegne av 
Stabekkhusene, jpostID 
17/147197 og jpostID 
17/247928. 

1. Fornuftig med helhetlig plan. 
2. Fornøyd med flere av grepene som foreslås: Mener det er 

riktig med flere små grøntområder på Stabekk (alternativ 
lommeparkplanen) i stedet for en større park. 

3. Ikke tilstrekkelig fortetting, området kunne tålt langt 
høyere utnyttelse. 

4. Støtter utbygging for felt S13. Uten en utvikling av felt 
S13 vil det viktigste området på Stabekk oppleves «dødt». 
Vitalisering av torget er avhengig av utbygging her. 

5. Har vært i dialog med andre eiere innenfor S13 om 
utvikling. 

6. Ber om bestemmelse om gjenoppbygging av 
stasjonsbygningen i tilfelle brann. 

7. Fornøyd med at det åpnes for utbygging i felt S11. 
8. Forutsatt utbygging felt S13, er det en god løsning at det 

ikke åpnes for mer utbygging i felt S12. 
9. Bekymret for reduksjon av eksisterende 

parkeringskapasitet. Mener det vil føre til 
handelslekkasje. Utbygging på felt S13 vil etablere 
underjordisk parkering til erstatning for gateparkering. 

10. Bokhandelen og Stabekk kro er så endret at de ikke 
lenger har noen særskilt bevaringsverdi. Byggene hindrer 
god utvikling og aktivisering av torget. 

11. Savner klare føringer for hva kommunen ønsker for 
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torget/ plassen. 
12. Ber om at det sees på muligheten for énveiskjøring inn 

mot stasjonstorget og langs innfartsparkeringen til 
Jernbaneveien. 

13. Narud Stokke Wiig Arkitekter har utarbeidet skisser for 
løsninger for torget og felt S13, vedlagt. 

14. Til begrenset høring tverrakser har DLA Piper uttalt at: 
Det bes om at grepet med en større park og store 
tverrakser skrinlegges og at prinsippet med kun mindre 
lommeparker beholdes. Det gjentas at parkeringsarealet 
er viktig for forretningene og at de mener det legges opp 
til for store parkarealer med for høy kvalitet. Det er et 
skikkelig torg som trengs, ikke park. DLA Piper mener 
bekkeåpning er et inngripende tiltak som krever full ny 
høring. 

 
Rådmannens kommentarer: 
Til 1-5: Tas til orientering. 
Til 6: Er ivaretatt i bestemmelsene § 31.  
Til 7-8: Tas til orientering. 
Til 9: Se rådmannens redegjørelse om parkering Del 2 – mer 
om saken kap 10. 
Til 10: Tas til orientering.  
Til 11: Se illustrasjonsplan for byrom. 
Til 12: Innkjøring til innfartsparkering reguleres fra 
Jernbaneveien, ikke fra Stasjonstorget.  
Til 13: Tas til orientering. 
Til 14: «Lommeparkplanen» foreslås som et alternativ. Til 
bekkeåpning kommenteres at dette er et hensyn som er 
beskrevet allerede i planprogram og stedsanalyse, og satt av 
innenfor park/ bestemmelsesområde både nå og i tidligere 
planforslag. Bekkeåpning har altså vært gjenstand for flere 
høringer. 

 
23. Cana Eiendom AS, jpostID 

17/44828 
Ønsker at bestemmelsene endres slik at kun nederste etasje 
settes av til barnehage. 
 
Rådmannens kommentarer: 
Innspillet er ivaretatt. Etter dialog med grunneier 
opprettholdes bestemmelse om at begge de nederste etasjene 
kan vurderes til barnehage i detaljregulering. 
 

24. Cura Eiendom 
(for grunneier felt B), jpostID 
17/147223 

1. Foreslår en justering av veiføring og byggegrenser. 
2. Foreslår en økning av høyde til 3-4 etasjer samt 

inntrukket påbygg. Høyden foreslås økt til c+58 for nordre 
og c+56 for søndre del av feltet. 

3. Ønskes unntak fra rekkefølgekrav for denne tomten mht 
skolekapasitet, begrunnet med at boligene skal være for 
aldersgruppen 55+. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Til 1: Justering av veiføring av byggegrenser må sees på 
konkret i forbindelse med detaljregulering. 
Til 2: Rådmannens forslag innebærer høyder på c+54 og c+52 
meter for henholdsvis nordre og søndre del. 
Til 3: Rådmannen ønsker ikke å foreslå unntak fra 
rekkefølgekravet for én eiendom innenfor en 
områdereguleringsplan, da det vil være flere eiendommer i 
samme situasjon. Det er usikkert hvilke detaljreguleringer 
som vil fremmes først, og hvordan skolekapasiteten er på det 
tidspunktet. 
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25. Vestaksen Eiendom 
(for grunneier felt S8), jpostID 
17/144787 og 17/248215 

1. Stabekk sentrum har de beste forutsetninger for å være 
et trygt, mangfoldig og levende sted. Den største 
mangelen er antall beboere. En stor konsentrasjon av 
mennesker er helt nødvendig for å skape et sjarmerende 
sted. 

2. Høyde: Grunneier foreslår to etasjer høyere bebyggelse 
innenfor felt S8 enn det rådmannens forslag åpner for, 
dvs bebyggelse på seks til åtte etasjer (trappet). 
Varierende gesimshøyde mellom c+38-44 mot Gamle 
Drammensvei, og c+44-50 mot nord. Begrunnes med 
økonomi og at prosjektet vil forsterke Stabekk som sted, 
og tilføre urbane kvaliteter uten å forringe eksisterende 
kvaliteter. 

3. Parkering: Det foreslås en fullsortiments dagligvarebutikk 
som trenger minimum 50 parkeringsplasser (i kjeller) for 
å fungere. Krav til parkering i planforslaget medfører at 
det ikke kan bli noe av dagligvarekonseptet man har 
ønsket seg. Ber om parkeringskrav på: For 100 m2 
forretning maks 0,2 parkeringsplasser for beboere/ 
ansatte og maks 3,0 plasser for besøkende, til sammen 
maks 3,2 plasser. 

4. Anbefaler planalternativ 1, med en større park. Dette 
optimaliserer delområdene og vil gi muligheter for 
folkeliv og gode muligheter for lek og fritid for barn og 
unge. 

5. Til begrenset høring tverrakser har MAD Arkitekter uttalt 
at endringen får store konsekvenser for eiendommen/ 
illustrasjonsprosjektet MAD har prosjektert. 
Lommeparken vil medføre at arealet/ fotavtrykket 
reduseres. Det bes om at størrelse/ plassering og 
mulighet for atkomst til parkeringskjeller endres slik at 
konsekvensene ikke blir så store for denne eiendommen. 
 

Rådmannens kommentarer: 
1. Planen skal sikre flere boliger innenfor planområdet. 
2. En av hovedhensiktene er vern og derfor utforming som 

tar vare på Stabekks særpreg. De relativt beskjedne 
høydene på Stabekk er en del av det som gir stedet 
særpreg, og som sikrer solfylte utearealer. Balansegangen 
mellom vern og fortetting i kollektivknutepunktet Stabekk 
er utgangspunktet for rådmannens forslag. 

3. Se Del 2 – mer om saken kap 10.  
4. Tas til orientering. 
5. Til 4: Det settes av bestemmelsesområde #5, og ikke 

formål, for å kunne vurdere størrelse og bruk av arealet i 
detaljregulering. Det har hele tiden ligget et 
bestemmelsesområde/ byggegrense for denne delen av 
feltet, og en tverrakse ble introdusert av MAD arkitekter i 
en tidlig fase. Bredden er noe økt etter studier i 
illustrasjonsplan for byrom. Rådmannen gjør 
oppmerksom på at krav til MUA er redusert i forhold til de 
generelle kravene i kommuneplanen, nettopp fordi det 
settes av felles utearealer/ parkarealer. I 
«lommeparkplanen» er det åpnet for at krav til 
lommepark for dette feltet kan helt eller delvis løses 
innenfor bestemmelsesområdet, men at dette må vureres 
i detaljregulering. Atkomst til parkeringskjeller/ 
varelevering må sees nærmere på i detaljregulering, det 
må også konkret bredde på tverraksen. 
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26. CBRE AS, jpostID 

17/262015 
 Nylig blitt eier av Esso-eiendommen. 
 Undrende til forslag om endring av formål, har vært 

positive til bestemmelsesområde. 
 
Rådmannens kommentarer: 
Rådmannen foreslår ikke endring av formål til 2. 
gangsbehandling, men opprettholder bestemmelsesområde. 
 

 
 
Fra naboer og andre 
27. Familien Degrum v/ 

Sandvika Advokatkontor, 
jpostID 17/140935 

 Planforslagene gir en vesentlig forringelse av 
naboeiendommene i Bakkeveien.  

 Bebyggelsen har i dag utsyn til landskapsrommet rundt. 
Nybygg med høyder som foreslått vil gi en massiv 
bygningsvegg i store deler av synsfeltet.   

 Ber om at det ikke åpnes for større høyde mot nord slik 
det står i bestemmelsene nå. 

 Det påpekes at Bærum kommune har hatt som politikk å 
ta vare på åsenes silhuetter. 
 

Rådmannens kommentarer: 
Rådmannen kommenterer at høydene som vist er moderate, 
og tilpasset Stabekks særpreg. Ved sentrumsfortetting vil det 
nødvendigvis bli endringer. På Stabekk er det få tilliggende 
boliger som blir berørt når det gjelder tap av utsikt/ sol på 
grunn av terrenget. 
Ny bebyggelse er etter rådmannens vurdering tilpasset åsenes 
silhuetter, se høyder og snitt i rådmannens beskrivelse kap 7. 
 

28. Runhild Skjølaas og Josef 
Leupi, Nyveien 25a, 

jpostID 17/145194 
 

 Ber om befaring og konsekvensanalyser slik at det nye 
Stabekk blir et livlig og trivelig nærmiljø. 

 Ber om begrensninger for bygningsmassen i Nyveien slik 
at høyde og omfang passer sammen med den øvrige 
bebyggelsen i lille Nyveien. 

 
Rådmannens kommentarer: 
Viser til hensikten med reguleringsplanen, som er å legge til 
rette for en helhetlig, bymessig utvikling av Stabekk sentrum. 
 

 


